

Park Ranger PSA:

Hi, my name is _____. We're really glad so many of you are out enjoying our awesome City parks. But in order to keep them open, we need everyone to remember just a few simple rules.

So number one: stay home if you're sick.

Number two: do not gather in large groups or engage in any group activities.

Number three: maintain six feet of distance between yourself and others at all times.

And number four: do not use high-use areas like dog parks, athletic fields or outdoor equipment.

If everyone does their part, we can keep our parks open for all. Thank you.

Ranger PSA Traditional Chinese

你好，我是 ____。很高興看見你們到訪，我們知道很多人都喜歡出外享受優質的城市公園。不過，為了可以保持公園開放，希望大家能記住以下簡單幾點。

第一：生病時請留在家中。

第二：切勿群組聚會或參與任何群體活動。

第三：時刻與他人保持 6 英尺距離。

第四：避開多人使用的地方及設施，例如狗公園、田徑場或室外設施。

如果每個人都能做好本份，那麼公園就能保持開放。謝謝大家合作！
